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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  BELVEDER  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/20-01/14 
URBROJ:  2170/01-09-10-20-2 
Rijeka,  23. 1. 2020. 
 

ZAPISNIK 
S 12. SJEDNICE VMO BELVEDER 

 
12. sjednica VMO Belveder održana je 23. siječnja 2020. (četvrtak) početkom u 16,00 sati 
u prostorijama MO Belveder, Volčićev trg br 2 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Irena Vukosavljević, predsjednica VMO 
- Dragan Basta, zamjenik predsjednice VMO 
- Monika Jukić, član VMO 
- Kristijan Grunhut, član VMO 
- Zlatko Fumić, član VMO 
- Ivana Prpić, tajnica MO 

 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
 

 
 
Usvajanje zapisnika s 11. sjednice VMO Belvedera. 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 

Zatim je sjednicu nastavila Predsjednica VMO i predložila sljedeći 
 

 
DNEVNI RED 

1. Usvajanje Izvještaja o radu Vijeća za 2019. godinu 
2. Informacija o radovima na terenu po prioritetima iz 2019 godine 
4. Razno 
 

 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
Ad.1 
Predsjednica Vijeća gđa. Irena Vukosavljević je upoznala vijećnike s Izvještajem o radu Vijeća za 
2019. godinu i zahvalila se članovima na angažmanu oko provođenja aktivnosti. 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća i usvaja Izvještaj o radu VMO za 2019. godinu. 
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Ad.2  
Predsjednica Vijeća izvijestila je članove o radovima na terenu. 
Krajem 2019. godine započeti su radovi na uređenju parka iznad nogometnog igrališta u sklopu 
SRC Belveder koji prema Prioritetima za 2019. obuhvaćaju prvu fazu, odnosno uređenje staze i 
podloga za sprave. 
Zatim, postavljena je ograda/prepreka na ulazu u igralište Campeto za vozila, a u pripremi je 
postavljanje pregrade (visoke žičane ograde) između ljuljački i košarkaškog igrališta na istoj 
lokaciji. 
 
Zaključak: Vijeće je primilo informaciju na znanje. 
 
Ad.3 
Predsjednica je izvijestila prisutne o dogovorenom sastanku s pročelnikom u OGU za razvoj, 
urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem vezano za prijedlog lokacije pješačkog prilaza 
stambeno-poslovnom kompleksu „Novi Belveder“ na području ex. Instalatera. 
 
Zaključak: Vijeće je primilo informaciju na znanje. 
 
 
Sjednica je završila u 17,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije  (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu 
samoupravu: 

Predsjednica VMO Belveder 
 

Ivana Prpić Irena Vukosavljević 
 


